



RESOURCE LIBRARY - STEWARDING
Maintenance of Bench type Can Openers 维护台式开罐器

CODE: 03.16.025

EDITI
ON: 1

PAGE 1 OF 1

Standard:

All bench type can openers must be cleaned and sanitized daily or after heavy usage.

标准:

所有的台式开罐器必须每日或大量使用后清洁并消毒。

Procedures:

1. Remove the opener by lifting the shank out of the base.
2. Soak the shank assembly in the pot sink in a hot detergent solution.
3. Scrub all parts with a stiff-bristled brush; give special attention to the blade and the can holding mechanism.
4. Rinse with clear water and sanitizing.
5. Scrub the base using the same sanitizing solution as in above procedure lubricate regularly as recommended by the manufacturer.
6. Periodically, remove base from the mounting and clean and sanitize in the same manner as for daily cleaning.

-End-

程序:

1. 将开罐器从台座中取出。
2. 将取出的开罐器集中浸泡在装有热水和清洁剂的水池中。
3. 使用硬的钢丝刷刷洗，特别注意刀口和罐卡的地方。
4. 使用干净的水冲洗并使用消毒剂消毒。
5. 使用消毒剂刷洗台座，并按照生产厂商的建议定期的使用润滑油以防生锈。
6. 以做每日清洁的方式一样，定期的移开台座进行清洁、消毒。

-完-